
 
Centrale Staf 
 
Bestuurlijke processturing 
 
  
 
 

 
Aan 
de leden van de commisse Wijk, Verkeer en Beheer  
Van 
Anne Koning 
Afschrift aan 
  

 
 
Datum 
30-11-2006 
Opsteller 
E. Friederichs en 
K. Houtman 
Bijlage 
1 
 
 

Memo 
 
Onderwerp 

Overzicht aangevraagde kapvergunningen 

Geachte leden van de commissie Wijk, Verkeer en Beheer,  
 
Zoals is toegezegd aan de commissie stuur ik u hierbij het overzicht met  
aangevraagde kapvergunningen 2006. Daarop is ook aangegeven, voor 
zover bij de gemeente bekend, welke bomen al wel en welke nog niet zijn 
gekapt.  
 
Bij de algemene beschouwingen heb ik reeds aangegeven het bomenbeleid 
in 2007 te zullen evalueren. De toenemende discussie in de stad en de raad 
over het onderwerp bomen en groen, naast de eigen ambities van het 
college op dit punt, zijn de aanleiding geweest om reeds in de afgelopen 
weken in kaart te laten brengen welke maatregelen al vooruitlopend op de 
uitkomsten van de evaluatie kunnen worden doorgevoerd. Deze 
maatregelen zijn: 
 

1. Op basis van de huidige verordening zal scherper worden gekeken 
in hoeverre een boom echt gekapt dient te worden. Vaker dan nu het 
geval is, zal worden gekeken of bomen naar een andere locatie in 
de stad kunnen worden verplant. Als geen geschikte locatie in de 
stad voor handen is, zullen de daarvoor geschikte bomen worden 
aangemeld bij bedrijven die bemiddelen tussen partijen die grote 
bomen beschikbaar of nodig hebben, zoals bijvoorbeeld de 
Nationale Bomenbank. Ik kan u nu al melden dat de bomen op het 
terrein aan de Reinier de Graafweg waar de nieuwbouw van het 
ziekenhuis komt op dit moment worden beoordeeld op geschiktheid 
om te worden herplant op het voormalige VDD-terrein aan de 
Hoornse Zoom. 

2. Er zal scherper worden gekeken naar de mogelijkheden die de 
huidige bomenverordening biedt om aan de afgifte van een 
kapvergunning een voorschrift tot herplant te verbinden. Indien 
herplant niet mogelijk/wenselijk is, zal worden gemotiveerd waarom 
geen of minder bomen worden herplant. Op plekken waar bomen 
van de gemeente worden gekapt die te groot zijn geworden voor hun 
standplaats, zal standaard gekeken worden of een kleinere boom 
kan worden herplant of ander groen. Het bijgaande overzicht is 
reeds aangevuld met een eerste inschatting van locaties waar de 
aanplant van een boom of ander groen na kap mogelijk is.  
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Wij zullen in februari/maart komen met een concreet overzicht van 
plaatsen waar een boom of ander groen wordt teruggeplaatst. 
Daarin zullen ook locaties zijn opgenomen waar eerder dan 2006 is 
gekapt. 

3. De gemeente wil bij de aanplant van nieuwe bomen grotere maten 
planten dan nu het geval is. Zodat bijv. een straat na het vervangen 
van de bomen weer snel een groen aanzien heeft. De huidige 
standaardomvang is 14-16 cm omtrek. Dit wordt zoveel mogelijk 18-
20 of 20-25 cm omtrek afhankelijk van plaats, boomsoort en 
beschikbaarheid. 

4. De communicatie over bomenkap in de stadskrant en bij 
omwonenden wordt verbeterd. Uitgebreider dan nu het geval is, 
willen we bewoners informeren als er bomen in hun buurt worden 
gekapt en hen laten weten wat de nieuwe situatie wordt.  

 
Ik hoop dat u al de komende maanden de verbeteringen zult merken in de 
stad. De evaluatie bomenbeleid zal rond de zomer worden voorgelegd. De 
effecten daarvan worden meegenomen in het beheerplan groen.  
 
Ik hoop hiermee alvast deels tegemoet te zijn gekomen aan uw verzoeken 
om dit belangrijke onderwerp reeds op korte termijn meer aandacht te 
geven.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Anne Koning 
wethouder Stadsbeheer  


